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Noaber Energie Nieuws 
3e kwartaal 2023 
 
De derde nieuwsbrief van Noaber Energie in 2023. Er is weer veel gebeurd in duurzaam Bathmen en 
we praten jullie graag bij. 
Veel leesplezier en kom met opmerkingen of ideeën! 
 

Het mooiste nieuws…. 
 
 
Harm van Schooten, ons bestuurslid, is de trotse vader geworden van een 
prachtige dochter Loua. Moeder en kind maken het prima! Van harte 
gelukgewenst! 
 
 
 

 

Excursie voor Noaber-leden 
Op 7 september kwam een flink aantal leden van onze coöperatie op 
excursie bij zonnepark Bathmense Landen en bij een mestvergister 
van Oxe Geeft Gas. Erik Brilman en Hans Nijkamp waren de 
deskundige gidsen, waarna een aangename nazit volgde in de 
schemer van de tuin van de familie Nijkamp. 
 

Zon op land 
We zijn op dit moment in gesprek met 3 initiatieven om zonneparken aan te leggen rond Bathmen. 2 
van deze initiatieven zijn gestart door projectontwikkelaars en 1 initiatief is van een groep boeren bij 
Bathmen. 
In de vorige nieuwsbrief vertelden we dat we strenge voorwaarden hanteren om mee te doen. We 
worden begeleid door een LEI (Lokaal Energie Initiatief) coach en krijgen, als we besluiten mee te 
doen, een ontwikkelingslening waarbij we geen risico lopen als het project onverhoopt niet doorgaat. 
De verkenningen zijn niet eenvoudig. Prijzen van grondstoffen en materialen zijn gestegen. Gezien de 
grote hoeveelheid werk en het gebrek aan financiële ondersteuning zien we één van de locaties als 
niet haalbaar. Voor de overige twee locaties gaan de gesprekken verder. 
Daar is nu het besluit van de provincie om alle zonneprojecten op pauze te zetten nog bij! Veel 
onzekerheid dus. 
 

Zon op boerendaken 
We wachten nog op de definitieve oplossing van de congestie rondom het De Meyer-dak. De 
stroomlevering loopt desondanks behoorlijk naar wens. 
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Er is verder onlangs een factsheet geproduceerd over 
netcongestie rondom woonwijken en de stappen die 
bezitters van zonnepanelen thuis kunnen nemen om dit 
tegen te gaan. Download het document van onze website op 
https://noaber-energie.nl/wp-
content/uploads/2023/09/20230920-Factsheet-Netbeheer-
Nederland.pdf  . 
 

 

Biogas (Oxe Geeft Gas) 
Er zin plussen en minnen te melden: de grootste 
teleurstelling was een technisch probleem in de 
vergister van Hans Nijkamp: leidingen verstopten 
door overmatige schuimvorming waardoor het dak 
er, door de opbouw van overdruk, er bijna 
afgeblazen is. De installatie moest stilgelegd 
worden. Gelukkig is een en ander goed verzekerd 
maar het is een flinke teleurstelling. 
Pluspunt: er is grote belangstelling van de kant van 
de afnemende bedrijven, we kunnen dus wellicht 
binnenkort bedrijven zodanig selecteren dat een zo 
continue mogelijke afname (dagnacht, weekend-
week) gerealiseerd wordt. Zo hoeft er minder overtollig gas weggebrand te worden. 
 

Zonnepark Brilman 
 
Een prachtig zonnepark, en dat vonden kennelijk ook wat mensen die proletarisch gingen winkelen: 
er zijn flink wat panelen gestolen van het zonnepark. Jammer, jammer. Het wordt wel weer hersteld 
maar dit willen we natuurlijk absoluut niet… 
 

Energie van Ons 
We hebben een samenwerkingscontract met Energie van Ons! Een coöperatieve energieleverancier, 
die geen geld uitbetaalt aan vergelijkingssites en winstkering doet aan deelnemende 
energiecoöperaties. Energie VanOns hanteert voor haar klanten variabele (prijsaanpassing per 
maand) of dynamische (prijsaanpassing per uur) tarieven. De tarieven zijn scherp in vergelijking met 
andere aanbieders, check zelf op https://energie.vanons.org/cooperatie/noaber-energie-bathmen/ . 
Wie besluit om over te stappen doet dat het best via deze site, zo worden jullie geregistreerd als 
Noaber Coöperatie-lid en krijgen wij als coöperatie een vergoeding van € 75 per jaar, waarvan wij 
dan weer een deel (€ 25) uitbetalen aan het betreffende coöperatie lid. En verder keert Energie van 
Ons winsten niet aan aandeelhouders uit, maar aan de deelnemende coöperaties (wij dus!). Zo 
kunnen we dichterbij het ideaal komen: “betaalbare groene energie van, voor en door Bathmen”. 
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Samenwerking met TU Delft 
Op 23 mei bezochten we “The Green Village” , een mini-wijkje op het terrein van de TU Delft waar 
wetenschappers en technici de meest uiteenlopende dingen testen om duurzaamheid in en om het 
huis te bevorderen.  Daar is een samenwerking uit voortgekomen: we dienden een 
onderzoeksproject in om het rendement van thuisbatterijen te kunnen optimaliseren. 
 

Dorpsuitvoeringsplan (DUP)  
 

 
 
 
 
 
Kijk ook op https://noaber-energie.nl/ voor 
meer informatie! Noaber energie wil graag 
de informatie zo toegankelijk mogelijk 
maken. Zo hebben we een overzicht van organisaties en subsidiegevers 
op onze website geplaatst op https://noaber-energie.nl/verduurzamen/ . 
Daar kun je ook een overzichtsblad met energietips downloaden. 

 

DUP: Wijkverduurzaming 
Isolatieactie Bathmen en buitengebied 
 

De isolatie-actie heeft geleid tot ruim 80 aanmeldingen 
voor isolatie-offertes. Een heel mooi resultaat. We 
hebben bij de organisatie hiervan ontdekt dat 
persoonlijk aanschrijven op alle individuele adressen in 
Bathmen toch de meeste respons oplevert. De twee 
gecertificeerde isolatiebedrijven die werden 
geselecteerd gaan hiermee aan de slag. Zij bieden goede 
prijzen voor de meest voorkomende vormen van 
isolatie, namelijk spouwmuur-, vloer-, en bodemisolatie. 
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DUP: het EnergieCafé 
Elke 14 dagen is er energiecafé in Bathmen, soms op zaterdag 
enn soms op dinsdagavond. Samen met de projectleider 
verduurzamen van huizen (Jochem Boeke) wordt nagedacht 
hoe het energie café concept nog effectiever ingezet kan gaan 
worden. De dinsdagavonden bleken voor de meeste mensen 
geen geschikt tijdstip te zijn, we gaan nu terug naar alleen de 
zaterdagochtend. 

De data voor 2023 en 2024 van de energiecafés zijn (alle 
data op zaterdagen): 

Datum Tijd Ruimte 

14-10-2023 10:00-12:00 molenzaal 

28-10-2023 10:00-12:00 foyer 

11-11-2023 10:00-12:00 foyer 

25-11-2023 10:00-12:00 foyer 

9-12-2023 10:00-12:00 foyer 

6-1-2024 10:00-12:00 foyer 

20-1-2024 10:00-12:00 foyer 

3-2-2024 10:00-12:00 foyer 

17-2-2024 10:00-12:00 foyer 

2-3-2024 10:00-12:00 foyer 

16-3-2024 10:00-12:00 foyer 

30-3-2024 10:00-12:00 foyer 

13-4-2024 10:00-12:00 molenzaal 

27-4-2024 10:00-12:00 foyer 

11-5-2024 10:00-12:00 foyer 

25-5-2024 10:00-12:00 foyer 

8-6-2024 10:00-12:00 foyer 

Financieren: hoe betaal je voor 
woningverduurzaming? 
Op 5 oktober organiseerden wij een 
infosessie over de financiering van 
woningverduurzaming. We gingen in 
gesprek met financiële experts over 
hypothecaire leningen en subsidies. 
Ook zetten we op een rij wat 
maatregelen in huis eigenlijk kosten. 
Meer info: mail dan Jochem Boeke 
op j.boeke@deventer.nl 
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22-6-2024 10:00-12:00 foyer 

6-7-2024 10:00-12:00 foyer 

20-7-2024 10:00-12:00 foyer 

31-8-2024 10:00-12:00 foyer 

14-9-2024 10:00-12:00 foyer 

28-9-2024 10:00-12:00 foyer 

12-10-2024 10:00-12:00 foyer 

26-10-2024 10:00-12:00 foyer 

9-11-2024 10:00-12:00 foyer 
 

 
DUP: Groengas 
 
Op 3 juli werd er in Braakhekke een brede informatiebijeenkomst 
zijn om boeren te interesseren om in de volgende fases deel te gaan 
nemen. Voor 6 boeren is een vergunningsaanvraag gedaan om 
daarmee een SDE subsidie aan te vragen. Recent dreigen de 
subsidiebedragen onrealistisch laag uit te pakken door een 
rekenfout (!) van de subsidiërende overheid. Daar loopt nog een 
kort geding maar de vooruitzichten zijn lastig. Hierdoor is de 
business case niet langer positief. 
Het lijkt alsof er in deze onzekere financiele en politieke tijden 
geprobeerd wordt om risico’s en initatieven zoveel mogelijk te mijden. Maar zo komen we natuurlijk 
niet veel verder… We gaan in gesprek met gemeente en provincie om onze zorgen kenbaar te 
maken. 
 
Meer info: mail merlinn@versnellingNL.nl 

 
Kleine windmolens 
We wachten nog met smart op een uitspraak van de gemeente over aanpassing van de toegestane 
as-hoogte van kleine windmolens.. 
 

Grote Windmolens 
 
Er is veel discussie in de gemeenteraad over de 
plaats waar de Deventer windmolens zouden 
moeten komen. Totdat hier duidelijkheid over 
gekomen is zijn wij niet actief. Wel willen we straks 
meepraten in het overleg dat de gemeente gaat 
organiseren waarin de voorwaarden waaraan de 
molens moeten voldoen wordt vastgelegd. 
Voor 1 januari 2024 moet duidelijkheid ontstaan 
anders gaat de Provincie plaatsen aanwijzen. Willen 
we als Deventer het initiatief houden dan moeten er 
snel knopen worden doorgehakt. 


